
 Dz-08.0021.37.2017 

 
PROTOKÓŁ 

z XXXVII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 20 września 2017 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXXVII sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 20 września 2017 r. Następnie przywitał p. Jacka Szarka – dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 30.  

   

 

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 188/2 położonej w obrębie 5 jednostka 

ewidencyjna Podgórze przy ul. Widłakowej w Krakowie – druk nr 398. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                       

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018 – druk                   

nr 399. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa ul. Czerwone Maki                       

wraz z budową kanalizacji deszczowej i oświetlenia ulicznego i przebudową sieci energetycznej, 

teletechnicznej w Krakowie” – druk nr 400. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 6, a dotychczasowy punkt 6 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie oznakowania na ulicy Petrażyckiego w Krakowie - druk nr 401.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 
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Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 7.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie likwidacji przejazdu kolejowo – drogowego zlokalizowanego w ciągu                          

ul. Na Klińcu w Krakowie - druk nr 402.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 8.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu inwestycji pn.: „Przebudowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy                      

ul. Zakrzowiecką i Gronostajową wraz z budową oświetlenia na terenie działki 407/2 obr. 7 Podgórze 

przy ul. Gronostajowej w Krakowie” - druk nr 403.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 9.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozszerzenia strefy działania systemu roweru miejskiego „Wavelo” na cały 

obszar Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 404.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 10.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2018 - druk nr 405.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 11.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 406.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 12, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 13.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 
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będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

 

Ad. 2. 

 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XXXVI sesji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XXXVI sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęty. 

 

 

Ad. 3. 

 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden radny Miasta Krakowa.   

P. A. Puszkarz przywitał jeszcze raz p. Jacka Szarka – dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 30. 

P. J. Szarek przedstawił swoją osobę oraz sytuację i potrzeby remontowe Szkoły Podstawowej                     

Nr 30. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Szewczyk, p. K. Gacek, p. Ł. Balon, p. U. Twardzik. 

  

 

Ad. 4. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                       

i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 188/2 położonej w obrębie 5 

jednostka ewidencyjna Podgórze przy ul. Widłakowej w Krakowie – druk nr 398. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 188/2 położonej w obrębie 5 jednostka 

ewidencyjna Podgórze przy ul. Widłakowej w Krakowie – druk nr 398. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 188/2 położonej     

w obrębie 5 jednostka ewidencyjna Podgórze przy ul. Widłakowej w Krakowie – druk nr 398.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/391/2017. 

 

 

Ad. 5. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018 – druk                   
nr 399. 
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P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018 – druk nr 399    

oraz opinię Komisji Budżetowej. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/392/2017. 

 

 

Ad. 6. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa ul. Czerwone Maki                       

wraz z budową kanalizacji deszczowej i oświetlenia ulicznego i przebudową sieci energetycznej, 

teletechnicznej w Krakowie” – druk nr 400. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa ul. Czerwone Maki wraz z budową kanalizacji 

deszczowej i oświetlenia ulicznego i przebudową sieci energetycznej, teletechnicznej                              

w Krakowie” – druk nr 400. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa                                

ul. Czerwone Maki wraz z budową kanalizacji deszczowej i oświetlenia ulicznego i przebudową 

sieci energetycznej, teletechnicznej w Krakowie” – druk nr 400.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/393/2017. 

 

 

Ad. 7. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie oznakowania na ulicy Petrażyckiego w Krakowie - druk nr 401. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania na ulicy Petrażyckiego w Krakowie - druk nr 401. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie oznakowania na ulicy Petrażyckiego w Krakowie - druk nr 401.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/394/2017. 
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Ad. 8. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie likwidacji przejazdu kolejowo – drogowego zlokalizowanego w ciągu                          

ul. Na Klińcu w Krakowie - druk nr 402. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

likwidacji przejazdu kolejowo – drogowego zlokalizowanego w ciągu ul. Na Klińcu w Krakowie                    

- druk nr 402. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie likwidacji przejazdu kolejowo – drogowego zlokalizowanego                   

w ciągu ul. Na Klińcu w Krakowie - druk nr 402.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/395/2017. 

 

 

Ad. 9. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie projektu inwestycji pn.: „Przebudowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy                      

ul. Zakrzowiecką i Gronostajową wraz z budową oświetlenia na terenie działki 407/2 obr. 7 Podgórze 

przy ul. Gronostajowej w Krakowie” - druk nr 403. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu inwestycji pn.: „Przebudowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy ul. Zakrzowiecką                              

i Gronostajową wraz z budową oświetlenia na terenie działki 407/2 obr. 7 Podgórze                                      

przy ul. Gronostajowej w Krakowie” - druk nr 403. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie projektu inwestycji pn.: „Przebudowa ciągu pieszo-rowerowego 

pomiędzy ul. Zakrzowiecką i Gronostajową wraz z budową oświetlenia na terenie działki 407/2                 

obr. 7 Podgórze przy ul. Gronostajowej w Krakowie” - druk nr 403.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/396/2017. 

 

 

Ad. 10. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie rozszerzenia strefy działania systemu roweru miejskiego „Wavelo” na cały 
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obszar Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 404. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

rozszerzenia strefy działania systemu roweru miejskiego „Wavelo” na cały obszar Dzielnicy VIII 

Dębniki - druk nr 404. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie rozszerzenia strefy działania systemu roweru miejskiego 

„Wavelo” na cały obszar Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 404.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. Ł. Balon, p. B. Augustyniak, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/397/2017. 

 

 

Ad. 11. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 - druk nr 405. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                         

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki 

na rok 2018 - druk nr 405. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Komisji Budżetowej do projektu uchwały Zarządu  Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2018 - druk nr 405. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/398/2017. 

 

 

Ad. 12. 

 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 406. 

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                         

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki 

na rok 2017 - druk nr 406. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Komisji Budżetowej do projektu uchwały Zarządu Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 406. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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P. U. Twardzik zgłosiła poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 406. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. U. Twardzik, p. B. Augustyniak, p. P. Rusocki, 

p. A. Puszkarz, p. Ł. Balon, p. R. Piętka. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXVII/399/2017. 

 

 

Ad. 13. 

 

 

P. A. Puszkarz zwołał XXXVIII sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 25 października 

2017 r. o godzinie 18:00.  
P. A. Puszkarz zapytał o przygotowania do realizacji konkursu „EKO i MY”. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Turcza, p. B. Augustyniak, p. A. Puszkarz, p. U. Twardzik. 

P. P. Turcza poinformował, że posiedzenie Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska 

odbędzie się w dniu 28 września 2017 r. o godzinie 18:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że są organizowane kursy komputerowe dla seniorów w Szkole 

Podstawowej Nr 25 i Szkole Podstawowej Nr 40. 

P. A. Puszkarz poinformował, że objazdy dróg pod kątem uszczegółowienia zadań na rok 2018 

odbędą się w dniach 27 i 28 września 2017 r., rozpoczęcie o godzinie 9:00. 

W dyskusji udział wziął p. B. Paszkowski. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że od 20 września do 18 listopada 2017 r. będzie się 

odbywać wyłożenie do publicznego wglądu projektów uproszczonych planów urządzenia lasu 

oraz wniosek o uznanie lasów za ochronne, sporządzane dla lasów niestanowiących własności 

Skarbu Państwa, należące do osób fizycznych i wspólnot gruntowych. Spotkanie konsultacyjne 

odbędzie się w dniu 10 października 2017 r. 

W dyskusji udział wzięli: p. S. Siekacz, p. A. Puszkarz, p. K. Gacek. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że wpłynęło zaproszenie na odsłonięcie tablicy z nazwą 

Skweru Szoty Rustawelego, które odbędzie się w dniu 26 września 2017 r. o godzinie 13:45.  

P. B. Augustyniak poinformowała, że materiały do Kuriera Podwawelskiego można przesyłać 

do 22 września br. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. R. Piętka, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz odczytał zaproszenie na piknik parafialny, który odbędzie się                                            

w dniu 1 października 2017 r. o godzinie 12:00. 

P. U. Twardzik poinformowała o organizowanym przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki kursie 

samoobrony dla kobiet.  

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                               

w dniu 25 października 2017 r. o godzinie 17:00. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się                                

w dniu 25 października 2017 r. o godzinie 17:30. 
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P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenie Komisji Infrastruktury odbędzie się                                       

w dniu 3 października 2017 r. o godzinie 18:00. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. S. Siekacz. 

P. M. Dziarmagowski przedstawił następujące kwestie: zapadnięta jezdnia na ul. Skwerowej 

bocznej oraz zabudowy i rozwiązań komunikacyjnych na Zakrzówku. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Turcza, p. K. Gacek, p. W. Wyrwa, p. Ł. Balon. 

P. Ł. Balon poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się                                     

w dniu 17 października 2017 r. o godzinie 18:30. 

P. P. Szewczyk podsumował Święto Dzielnicy VIII Dębniki oraz podziękował radnym za pomoc 

w jego organizacji. 

P. P. Bystrowski poinformował, że w dniu 25 września 2017 r. o godzinie 18:00 odbędzie się 

spotkanie z Zastępcą Dyrektora ds. Transportu ZIKiT p. Łukaszem Frankiem w sprawie 

likwidacji miejsc postojowych na Dębnikach. 

W dyskusji udział wzięli: p. W. Wyrwa, p. A. Puszkarz, p. P. Szewczyk. 

P. P. Rusocki poinformował o sprawie szlabanu na ul. Szwai. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXXVII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:15). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


